
Föräldramöte 7 maj 2025 – Sammanfattning 

1. Gemensam försäljning – information från ordförande 
Ordförande pratar om gemensamförsäljning -Vinsten av de lotter (vår och 
höstlotter) som föreningen lägger ut på lagen att sälja går främst till att hålla 
ned medlemsavgiften men även till kostnader för kansli och del 
löner/lokalhyror de medför. Även kläder till ledare täcks av försäljningen som i 
år genererade ca 300 000 

2. Försäljningsgrupp för lagets aktiviteter 
Ledargruppen ber om hjälp med försäljning/arbeten som gör att vi kan komma 
iväg på en cup även nästa år. En säljgrupp bestående av  
Kristin (Lovisa)  
Imke (Mette)  
Åsa (Minna)  
skapades och de tar gärna emot tips på hur vi kan få in pengar till lagkassan. 

3. Förfrågan till vänföreningar – spellördag Nynäshamn, utanför serie? 
Ledargruppen jobbar för att komma iväg till fastlandet över dagen för att möta 
andra tjejlag. Arbetet är än så länge i idéstadiet och vi får se vad det mynnar ut 
i. 

4. Cup 2026 
Vi vill gärna komma iväg även nästa år. Det otroligt utvecklande för tjejerna 
och oss ledare både spelmässigt som lag och människor. Tips på hur vi ska 
finansiera det hela tas gärna emot av säljgruppen 

5. Hur ser vi på sommarträningar, varför vi gör det? 
Sommarträningarna är frivilliga och fokus ligger på individuell utveckling. Vi 
samkör dom med andra lag dels för att kunna vara fler ledare som delar på 
ansvaret samt för att sannolikheten att det är fler spelare på träningarna ökar 
och därmed även kvaliteten. Det blir även fler tillfällen att välja mellan. 

6. Hur ser vi på säsong 25/26 (Träningsform, upplägg) 
Vi kommer lägga in lite fysiskt tuffare övningar i träningen (kondition/styrka) 
Peppa era barn att komma på träningarna även om dom stundtals upplevs 
som svettiga.  

7. Kost innan träning och efter träning: 
Ett medskick till föräldrarna, hjälp era barn att komma fulla med energi till 
träningarna. Vi upplever ibland att energinivån är ganska låg. Vi ska även 
försöka få in ett tillfälle i höst där någon kommer och föreläser om vikten av 
att äta före och efter träning. 

Tack alla som kom och ni andra också för den delen för att vi får hänga 
med era barn, dom är grymma! 

Med vänlig hälsning, 
Ledarna 


